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13η Επερώτηση του  Περιφερειακού Συμβούλου ΠΙΝ  Γεώργιου  Στασινόπουλου  
προς τον Περιφερειάρχη  Ιονίων Νήσων Κο Θεόδωρο Γαλιατσάτο 

 
Θέμα: Master plan Λιμένος Ζακύνθου 
 
Κύριε Περιφερειάρχη 

 

Διαβάσαμε στον τοπικό τύπο ότι  οι φορείς προσανατολίζονται ακόμα και στην 
επαναξιολόγηση της πρότασης για κατασκευή της προβλήτας 
κρουαζιεροπλοίων με νέα χωροθέτηση στην προβλήτα του Αγίου Διονυσίου. 

Όπως πολύ καλά γνωρίζετε, τα τελευταία χρόνια έχουν γίνει διαβουλεύσεις 
έχουν παρθεί αποφάσεις σε όλα τα επίπεδα των αρμοδίων φορέων ,τοπικής 
αυτοδιοίκησης και  έχουν εγκριθεί μελέτες περιβαλλοντικών επιπτώσεων από 
το  Περιφερειακό μας Συμβούλιο για το περιβόητο master plan λιμένος 
Ζακύνθου. 

 Επίσης γνωρίζετε πολύ καλά πως αν δεν προχωρήσει η έγκριση του master 
plan θα μείνουμε για ακόμη άλλη μία χρονιά χωρίς υδατοδρόμια με 
αποτέλεσμα να προστεθεί άλλη μία αστοχία στην επίτευξη των στόχων σας. 

Ενημερώστε μας σε ποιο στάδιο έχουν φτάσει οι συναντήσεις σας με τα 
αρμόδια υπουργεία και αν η ΠΕ Ζακύνθου υποστηρίζει τις αποφάσεις του 
Περιφερειακού Συμβουλίου ;  

 

 

Για την Νέα Ιόνιο Πολιτεία 

Στασινόπουλος Γεώργιος 

Αντιπρόεδρος 

Περιφερειακού Συμβουλίου 


